



FINANSSTYREMØTE

Tirsdag 9. september 2025 kl 16:30, møterom 208 Studentersamfundet

Protokollutskrift

Til stede:

Finansstyret: Monica Rolfsen, Birk Aschjem, Øyvind Hauge, Live Wermundsen Mork, Magnus Rønnevig, Esten Melhuus, Ingvild Oxaas Wie og Kasper Husefest

Observatører: Vegard Bjelland Huldt (GU), Sveinung Vaskinn (Rådet), Selma Lindseth Lindeman (UKEsjef UKA-25), Nora Røkaas Hermansen (DL)

Forfall: Eirik Sande

Referat: Godkjent

Innkalling: Godkjent

GU, Styret, Rådet og FS presenterer seg for hverandre

GU, Styret og Rådet inviteres til FS-møtet for at de skal få møte FS og FS møte dem.

Finansstyret - medlemmer og ansvarsområder 2025-2026

Muntlig presentasjon av GU

Muntlig presentasjon av Styret

Muntlig presentasjon av Rådet

FS er det økonomiske organet, arbeidsgiveransvar for daglig leder.

Alle gjenger er organisert under FS.

Styret er politisk organ

Fordeling mellom styret og FS:

Styret har ikke den økonomiske driften, har kun den politiske delen og representerer medlemmene.

FS har ingen bestemmelsesgrad over Styret sine arrangementer og politiske retninger og vedtak.

Rådet er rådgivende og lovførende organ i organisasjonen. Disiplinærmakt og ankeinstans

Medlemsmassen i Storsalen er over alt.

GU er bindeledd mellom gjenger og finansstyret og administrativt.

Saker til FS fra gjengene kommer fra GU.

Viktig oppgave for GU: Informerer gjenger om vedtak som FS fatter til de gjengene som blir berørt av vedtakene.

Referat fra FS-møte 2025-09-09

Side 1

HMS

Ansatte

Det blir gjennomført vernerunder med Bedriftshelsetjenesten i løpet av september
Alle i administrasjonen + renhold får tilbud om influensavaksine gjennom Bedriftshelsetjenesten
Kontorergonomi med bedriftshelsetjenesten i september.

Frivillige

Ikke noe å melde, GU ser på system for bedre dokumentasjon av opplæring blant gjengene

UKA

Vi har hatt møte med Rådet med Styret, Husmann og Løk-sjef angående disiplinær i UKA som var veldig nyttig. Jobber med fordeling av disiplinæransvar under UKA og tilgang til våre rutiner for Styret.

FUK orienterer

Det jobbes med å få NTNU og kommunen mer på banen, særlig NTNU da de har en veldig stor andel av studentene. Skal innom evalueringsmøte om studiestart på NTNU for å forankre FUK sin rolle.

Orienteringssaker

Halvårsrapport økonomi

Orientering ved regnskapsfører Sturla Hansen.

En forutsetning for rapporten er at periodiseringen er rett. Periodiseringen må trolig revideres noe fra 2026.

- Hadde noen store utleie-arrangementer i sommer som hadde mye høyere omsetning enn budsjettet og det førte dermed til at serveringsomsetningen endte på budsjettet for første halvår.
- Varekosten har vært for høy første halvår.
- Det har vært bra med økt ølpris nå på høstsemesteret.
- Fortsatt høy kost på forpleining til gjenger
- Kostnader ligger litt høyere enn budsjettet, men inntekter ligger godt an.
- Alle som arrangerer noe må få et forhold til kostnadene rundt det. Særlig de skjulte kostnadene på renhold og vakthold, slik at vi kan unngå å tape penger på arrangementer.
- Fra admin: De prioriteringene som er satt på hvem som skal kunne leie går litt mot hva som er ønsket økonomisk for resultatet.
- Vi må huske på vedtaket om å gå i 0 på internarrangementer

Konklusjon: Vi ser ut til å ligge omtrent på budsjett første halvår 2025, med forbehold om at periodiseringen er korrekt. Det vil likevel være behov for å revidere det totale budsjettet for 2025.

Status bygg og vedlikehold

Orientering ved driftskoordinator Amund A.L. Grønvold.

- Venter på overtakelsesdokumentet på Samfundamentet. Ferdigstilling av grøntanlegg kostet mer enn planlagt, men nå har kommunen godtatt og vi vil få tilbakebetalt merverdiavgiften.
- Bytte av sprinklerhoder endte opp på en pris på 661k, skulle egentlig kostet 2500 kr per sprinkelhode, dvs 2,5 MNOK
- Fasadebelysning på nybygg er ferdig, og starter neste uke for montering.
- Sitteareal lyche er utvidet, og endte under budsjett.
- Byttet renholdsleverandør i gammelt bygg

Økonomisk orientering august

Orientering ved Driftstyret

MG:

- Samarbeid med UKA, Styret, FUK
- Jobber med SAMF 4 = ny nettside
 - blir en gradvis lansering, starter med arrangementer
- Stått mye på stand på alle campuser. Solgt mye på stand! Whooop!
- Planlegger merchkolleksjon

KU:

- Har hatt et samarbeid om mummi med foreningen Norden.
- Har søkt mye støtte for f.eks. bråkefestival. Fått støtte fra Frifond
- Har hatt en egen dag under Immen, gikk bra.
- Har holdt seg under budsjett på jobbmater
- Har tatt over tirsdagsquiz i edgar
- Vil tjene en del på NTNUI-dans, de øker billettpriser og KU er i dialog med NTNUI
- Skal teste billettpriser på ikke-medlemmer på to mindre konserter
- Skal ha et samarbeid med markedsanalytiker i MG
- Har satt en i gjengen på mat-ansvar

KLST:

- Høyere inntekt enn planlagt, lavere kostnader på artister, hoteller osv.
- Har kuttet ned to dager i immen
- Kan booke noe mer konsert i immen for å fylle huset
- Kan ha bedre kontakt med linjeforeninger
- Litt hektisk med utleie og åpent hus samtidig
- Ser på priser for temafest halloween
- Balestrand badeklubb i slutten av november
- Felleskjøring med LK er bra!

LØK:

- Bra i immen
- Lite honorarkostnader

Referat fra FS-møte 2025-09-09

Side 3

- Snitt på 2804 i besøk
- Rekordår på togafest, økte prisen med 5 kr på togafest
- Bra tiltak å korte ned immen for energien til gjengen
- Kan øke utleie immen
- Har en del konkurranse mot andre på silent disco. Kan vurdere om samfundet burde investere i headset
- Felleskjøring med KLST er bra!

KSG:

- August har gått bra, men ikke helt ihht til budsjettet (ca 80% oppnåelse)
- varekost øl 45% *applaus*
- Omsetningen er høyere enn foregående år
- SS har blitt stengt til fordel for strossa, dette er ikke å anbefale fra KSG sin side.
- Etter UKA: Lyche settes i kontakt med Vin.leverandøren til UKA
- Har en drink som heter Skorpa surprise.
- Skal hente inspirasjon fra UKA sin lagertellingsprosjektet.
- Jobbes med å fullføre prisendringer på alle varegrupper, de mindre varegruppene gjenstår det noe mer på.
- Det etterspørres et 20 års dansested, så Volla må bare bli litt bedre etablert.

Innspill og kommentarer fra FS:

- Oppfordring til KLST/LK: Ta med mer økonomi og sammenhengen med KSG inntekter
- FS liker jobbmater oppdatering
- Samf 4: det har sluttet en del i Web, MG skal lage fremdriftsplan når de har fått WEB oppe og går.
- Foreslås å ha en prøveperiode for dynamisk drift på huset for å unngå tomme lokaler.

Medlemskortsalg

Status medlemssalg :

- Per 08.09.2025 er vi 15 981 medlemmer. (Mål i 2025 er 19 500 medlemmer. Medlemstallet ved utgangen av 2024 var 16 453.)
- På samme dato i 2024 hadde vi solgt 5 181 og i 2023 5 803
- Denne høsten har MG solgt 5 809 medlemskap så langt
- Øktning på ca 10,0 % i totalt salg fra 2024
- Flere som kjøper 1 og 3 - års. Litt nedgang for 5-års.

MG har arbeidet meget godt med salget av medlemskap. De har stått på stand tidlig og seint og økt salget i antall medlemskap med over 10% siden 2024.

Styret har vært med på alle immatrikuleringene/åpningsdagene til skolene i byen sammen med MG for å bleste medlemskap og fortelle om samfundet.

Det er en nedgang i antall flerårige medlemmer, men en økning i antall medlemmer.

Per 08.09.25 er vi 15 981 medlemmer.

Jobbes med å få UKA til å selge medlemskap hele tiden under UKA

Proessen i år: Hadde workshop i vår med styret og Rolf i Info skal få mye cred for jobben gjort.

Diskusjonssaker

Gjennomgang allmøtet og e-poster med forslag til tiltak

- Fastrigg på sitatet i Immen for linjeforeningsband og kor
- Det er ikke alt GU kan følge opp, da de ikke har kapasitet:
 - Kan GU se på tiltakene og hva de kan ta og hva andre kan ta.
 - De tar med det til neste AU-møte
 - Grif kan også bistå her.
- Referat fra allmøtet burde også sendes til GSK, da det havnet i spam for en del frivillige
- FS kan være flinke til å utfordre gjengene og gi de mandat til å prøve nye ting.

Budsjett UKA-25

Orientering ved Ukestyret.

Oppsummering: går stort sett bra, gjort et utrolig arbeid i dalen med kostander!

Nybygg

Orientering ved leder at styringsgruppe nybygg Øyvind Hauge

Konfidensielt

Skriftlige orienteringssaker

Orientering fra Studenteramfundets leder

Styret har siden siste FS møte:

- Deltatt på sit-in demo med palestinaKomiteen.
- Mottatt Trondheim kommunes 22. juli minnestipend på vegne av Samfundet.
- Hatt Programperiode.
- Vært på immatrikuleringene til NTNU, DMMH, fotofagskolen og velkomstdagen til BI.
- Vært i Arendal
- Tatt opp leder for BOSS: Aurora Kolstad (tidligere ISFiT President)
- Deltatt på minnemarkering for Tamima Nibras Juhar, lagt ned blomster på vegne av organisasjonen.
- Arrangert frokostklubb, folkemøte (med over 1600 i kø), studentnach, og vårt første to samfundsmøter.
- Avholdt valgwake med full storsal og 50 000kr i omsetning i storsalen

Driftsorientering v/daglig leder

Skjenkekontroll lørdag 16. august (togafest). Ingen prikker

Det har vært noen innbrudd det siste halve året. Ikke mye som er blitt stjålet.

Tyverisikring av ytterskall er ikke levert som avtalt. Vi jobber med å få dette på plass.

Referat fra FS-møte 2025-09-09

Side 5

Samling med andre administrativt ansatte i andre studentersamfund i Trondheim 1.-3. oktober.
Daglige ledere, teknikere og utleiekoordinatorer.

Orientering fra GRiF

GSK har gått gjennom forventningsavklaringen for frivillige, og er enige i innholdet. Gjengsjefene ble enige om at man skal ha mer fokus på å gå gjennom den etter opptak sammen med hybelreglene, slik at nye frivillige forstår innholdet.

Monica var innom møtet på torsdag og snakket om strategien og handlingsplanen. Vi diskuterte også den økonomiske situasjonen til Samfundet, og fikk inn flere innspill fra gjengene for hva man kan forbedre og endre. Det ble og diskutert linjeforeningsarrangementer, noe som GU skal jobbe mer med.

KSG har informert om internpriser, og skal starte med å sende ut mail med info på starten av hvert semester.

Utsettelse av semesterstart V26 ble vedtatt av GSK. Åpning torsdag 8/1.

Orientering fra UKA

Programslipp på onsdag!

Byggeperioden begynner på søndag

Arrangerer "Verdens lengste fotballkamp" i samarbeid med Sit og NTNUI til inntekt for TV-aksjonen.

- <https://www.universitetsavisa.no/morten-wolden-ntnui-sit/studentene-vil-sette-verdensrekord-i-fotball/437334>

Bodegaen pusses opp, profileringen bygger ting.

Nytt velferdssystem snart lansert gjennom UKEappen.

Hatt siste opptak og siste budsjettrunde.

Orientering fra Gjengutvalget

Nye GU er godt i gang. Vi har gjennomført GSS med gjengsjefene, gjennomført opptak, holdt Mingle Vingle for de nyopptatte, og starter budsjettrunde og FS-bok revidering denne uken.

GU mangler Medierepresentant, vi jobber med saken.

Referat fra Finansstyrets arbeidsutvalg

Tatt til orientering

UKA orienterer om beredskapsplaner, kriseplaner og Daghavendeordning

- SiDD (sikkerhet i Dødens dal): ansvar for sikkerhet og beredskap i Dødens Dal. Dette gjøres i samarbeid med sikkerhetssjefen ansatt fra PCM.
 - Utviklet en beredskapsplan i samarbeid med sikkerhetssjef.
- Vertskapet Huset har brannansvar på Huset og har revidert sikkerhetsplanverket.
 - Alle med brannansvar har tatt: Trykk og løp + oppfriskning i regi av sikring.
- Alle gjenger i UKA som skal jobbe på Huset har tatt en risikovurdering for alt som kan skje i egen gjeng under UKA, og mulighet tiltak for å unngå at uønskede hendelser skjer.
 - Kalles Hazid.

- UKEstyret vil ha et kriseteam hver dag under UKA. Kriseplanen er revidert med utgangspunkt i møte med beredskapsansvarlig på NTNU.
 - UKEstyret øver på krisehåndtering ved å snakke seg gjennom tabeltops med ting som kan skje under UKA.
 - Dersom noen ønsker innsyn i dokumentene vi bruker er det bare å si ifra:))

Daghavende:

- Alltid en edru fra UKEstyret, Vertskapet Huset eller Nestlederne på vakt hele døgnet i byggeperioden.
- Alltid en fra UKEstyret som er edru mellom 15.00-03.00, på natten vil det være en nestleder på jobb.
- I tillegg til en daghavende vil det være en edru kriseteamleder hele døgnet.
- Det vil være en DHU telefon som kan ringes dersom man trenger noe under og før UKA.
 - Det finnes også en krisetelefon som ringes av DHU dersom det skjer noe.

Status scenetekniske investeringer

Vedtatt budsjett 1 600 000,-

- Kamera, linser og kontroll har blitt bestilt. Venter på siste kolli.
- Portabel PA. Kommer før UKA.
- Miljølys Sitatet, Vuelie, Skala. Kommer før UKA. Usikkert om REGI har kapasitet til å sette opp lampene før UKA. Samfundet må lage kabling selv. 50+ lamper.
- Sidelys til scener. Ferdig.
- Unistrutt. Leveres med trosserigg i Sitatet.
- Projektor og linser: Ferdig. Må monteres. Vi håper at det er på plass til UKA.
- Lastceller Storsal. Følges opp av REGI. Søkes om tilskudd.
- Lydmikser til Skala. Leveres fortløpende. Kjøpt med tilskudd fra Kulturrom.
- PTZ kamera. Ferdig.
- Strober. Følges opp av REGI. Søkes om tilskudd.
- Nivtec bein. Ferdig.
- Kondensatormikrofoner. Ferdig.
- Videoruter. Ferdig.
- Hardware trommesett. Ferdig.

De største utfordringene innen sceneteknisk om dagen er om lerret og projektorer blir hengt opp i til UKA. ATEA skal montere det, men de har rota voldsomt med dette prosjektet. Det er også usikkert om trosseriggen i Sitatet blir montert før UKA starter. Begge disse problemstillingene kan vi jobbe oss rundt, men vil medføre en del merarbeid.

Basert på investeringsplanen så skal vi bruke mindre enn budsjettet, men småting baller fort på seg. Det forventes at vi havner ca. på budsjett.

Det estimeres at vi får gjennomført vedtatte investeringsposter innenfor budsjettet vedtatt på 1 600 000,-.

Vedtakssaker

Sak 17/25 Ny leder av FUK

Utsettes til neste FS-møte

Sak 18/25 Revidert budsjett og handlingsplan 2025

Utsettes til neste FS-møte

REFERAT:

- Revidere serveringsomsetningen fra 20 MNOK til 17 MNOK
- Justerer medlemskapsinntekt ned 460k til 6 500 000
- reduserer arrangementsinntekter til 11 MNOK
- Justerer varekostnader litt i forhold til omsetning.
- Personalkostnader skal nora se nærmere på.

FS ønsker ikke å revidere handlingsplanen for 2025, men isteden vedta handlingsplan for 2026 i FS-møtet 7. oktober. Forslag skal ligge klar til AU-møte 16. september.

Sak 19/25 Semesterstart i januar 2026

VEDTAK:	<i>FS endrer dato for semesterstart våren 2025 fra mandag 5. januar til torsdag 8. januar 2026.</i>
---------	---

Sak 20/25 Prosedyre for behandling av utleieforespørsler

VEDTAK:	<i>Instruks for utleie avvikles og erstattes av Prosedyre for behandling av utleieforespørsler. Utleievirkomheten må også forholde seg til Samfundets strategi og handlingsplaner og andre relevante instruks og dokumenter som bl.a instruks for romreservasjon og avtaler med MG om billettsalg og markedsføring mm.</i>
---------	--

Sak 21/25 Billettavgift

VEDTAK:	<i>Finansstyret vedtar følgende satser for billettavgift: Arrangementer i regi av kunstneriske gjenger: 15 kr Ordinære arrangementer: 25 kr Utleiearrangementer: 35 kr. Informasjon om billettavgift på billetten settes på billettmalen av MG. På sikt skal et system for å skille billettpris og billettavgift utarbeides, slik at billettprisen kan refunderes uten å utbetale billettavgiften.</i>
---------	--

Referatføring av AU-vedtak

Sak 22/25 Oblatsøknad fra ARK

VEDTAK:	<i>FS godkjenner at ARK (Akademisk Radioklubb) får tre (3) nye funksjonærstillinger. Disse skal tilhøre Formann (gjengsjef), Viseformann (gjeng-nestsjef) og Hybelsjef (barsjef) i ARK. Med disse oblatene medfølger ingen forpleiningspenger. Dette vil gjøre at ARK har totalt 3 funksjonærer.</i>
---------	--

Diskusjonssaker

Evalueringsavklaring til gjengmedlemmer

GSK har gått gjennom forventningsavklaringen for frivillige, og er enige i innholdet.

Gjengsjefene ble enige om at man skal ha mer fokus på å gå gjennom den etter opptak sammen med hybelreglene, slik at nye frivillige forstår innholdet.

Status økonomi og veien videre

Esten orienterer først om status og forslag til veien videre.

Kort fortalt:

- 1 2027 kommer vi til å slite med likviditeten
- 2 hovedgrunner til underskuddene vi har nå
 - Rentekostnader på byggelån er på topp nå, og holder seg høye til ca 2030
 - Avskrivningene til nybygg er høyest nå vil flates ut fra 2030
- 2 tiltak
 - Må øke driftsinntekter slik at avskrivningene blir mindre i forhold til driftsresultatet
 - Trenger en kapitalinnsprøytning
 - Undersøke mulighet for å få penger fra de som har bidratt til nybygg over tid, f.eks. Sit og VT

Eventuelt

Dødens dal v/Birk

- Monica melder seg innhabil og forlater rommet.

Ikke referatført.

Runde rundt bordet

Evalueringsavklaring av saker og møtet

Det har vært en holdningsendring på huset rundt økonomi, det er bra!

Det har vært mye konfidensielt i dette møtet.

Hvem skal på neste GSK-møte?

- 2. oktober: Øyvind
- 6. november:
- desember:

Møtet ble hevet kl 21:40

Referent: Live Wermundsen Mork og Nora Røkaas Hermansen

Monica Rolfsen

Live Wermundsen Mork

Øyvind Hauge

Ingvild Oxaas Wie

Esten Melhuus

Birk Aschjem

Magnus Rønnevig

Kasper T. Husefest

Neste FS:møte: tirsdag 7. oktober 2025

This documents contains 10 pages before this page

Dokumentet inneholder 10 sider før denne siden

Tämä asiakirja sisältää 10 sivua ennen tätä sivua

Dette dokument indeholder 10 sider før denne side

Detta dokument innehåller 10 sidor före denna sida

authority to sign

representative

custodial

asemavaltuus

nimenkirjoitusoikeus

huoltaja/edunvalvoja

ställningsfullmakt

firmateckningsrätt

förvaltare

autoritet til å signere

representant

foresatte/verge

myndighed til at underskrive

repræsentant

frihedsberøvende

SIGNATURES

ALLEKIRJOITUKSET

UNDERSKRIFTER

SIGNATURER

UNDERSKRIFTER

This documents contains 11 pages before this page
Dokumentet inneholder 11 sider før denne siden

Tämä asiakirja sisältää 11 sivua ennen tätä sivua
Dette dokument indeholder 11 sider før denne side

Detta dokument innehåller 11 sidor före denna sida

authority to sign
representative
custodial

asemavaltuus
nimenkirjoitusoikeus
huoltaja/edunvalvoja

ställningsfullmakt
firmateckningsrätt
förvaltare

autoritet til å signere
representant
foresatte/verge

myndighed til at underskrive
repræsentant
frihedsberøvende